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Vragen van het lid Verhoeven (D66) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de 
topsalarissen bij de publieke omroep (ingezonden 2 december 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Nieuwe opwinding over salaris Giel 
Beelen»?1 

Vraag 2
Is het waar dat een radiodj van de publieke omroep ongeveer drie keer zoveel 
verdient als de vastgestelde maximale norm? Betaalt de NPO, dan wel 
BNN-VARA of 3FM, een radiodj echt € 560.000,– voor zijn werkzaamheden? 

Vraag 3
Vindt u het verdedigbaar dat een radiodj van de publieke omroep ongeveer 
drie keer zoveel verdient als de vastgestelde maximale norm? Zo ja, kunt u 
uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Hoeveel presentatoren, directieleden, en andere mensen in dienst van de 
NPO, de diverse publieke omroepen en aanverwante organisaties als STER en 
het Commissariaat voor de Media, verdienen boven de vastgestelde norm? 
Kunt u in uw antwoord tevens toelichten voor welke publieke organisatie zij 
precies werken en wat hun functie is? 

Vraag 5
Bent u bereid om grotere transparantie te bewerkstelligen ten aanzien van de 
presentatoren en werknemers bij de publieke omroep en aanverwante 
organisaties die boven de vastgestelde norm verdienen? Bent u bereid 
openbaar te maken wie bij de NPO, de omroepen en aanverwante organisa-
ties is uitgezonderd van de vastgestelde maximale norm zoals overeengeko-
men in de Wet Normering Topinkomens? Zo nee, waarom niet?

1 De Telegraaf, 30 november 2016, http://www.telegraaf.nl/prive/27134271/
__Nieuwe_opwinding_over_GIEL-salaris__.html.
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